

Date	24 th May 2024
Announcement	"بريسايت" توقع مذكرة تفاهم مع "ديل" لتسريع التحول الرقمي والابتكار في الشرق الأوسط من خلال دمج التقنيات المتقدمة.
	Presight signs Memorandum of Understanding with Dell to accelerate digital transformation and innovation across the region through the integration of advanced technologies.
Information	وقعت شركة "بريسايت"، الشركة الرائدة في المنطقة في مجال تحليل البيانات الضخمة والمدعومة بالذكاء الاصطناعي، وشركة " ديل تكنولوجيز"، الشركة الرائدة عالميًا في الحلول والخدمات والدعم التكنولوجي، مذكرة تفاهم للإعلان عن شراكة استراتيجية لتسريع التحول الرقمي والابتكار عبر مختلف المجالات من خلال دمج التقنيات المتقدمة.
	ستتعاون شركة" بريسايت" و"ديل" في تطوير ونشر حلول المدن الذكية التي ستدمج التقنيات الخضراء وأنظمة التبريد السائلة، بهدف تقليل التأثير البيئي مع تعزيز الكفاءة. بشكل عام، الهدف سيكون إنشاء بيئات حضرية أكثر كفاءة واستدامة لتلاءم العيش من خلال دمج التكنولوجيا وتحليلات البيانات الضخمة.
	في جوهر التعاون سيكون جهد قوي لدفع البحث والتطوير في مجال الذكاء الاصطناعي، مع اعتبار الابتكار أساس له. بقيادة مشتركة بين "بريسايت" و"ديل" لإنشاء منتجات الذكاء الاصطناعي من خلال مبادرات البحث والتطوير المبتكرة. ويشمل ذلك الأبحاث والتطوير عبر تخصصات متعددة وتعزيز التقنيات الجديدة وحل المشاكل المعقدة بكفاءة. بالإضافة إلى ذلك، سيتم التركيز على ورش العمل وبرامج التدريب لتطوير القوى العاملة الماهرة وتحسين جودة الحياة من خلال تطبيقات الذكاء الاصطناعي المتقدمة.
	Presight, the region's leading big data analytics company powered by generative artificial intelligence (AI), and Dell Technologies, a global leader in technology solutions, services, and support, have in signing an MOU announced a strategic partnership to accelerate digital transformation and innovation across various sectors through the integration of advanced technologies.
	Presight and Dell will collaborate on the development and deployment of Smart City solutions which will incorporate green technologies and liquid cooling systems, aimed at reducing environmental impact while enhancing efficiency. Overall, the aim would be to create more livable, efficient, and sustainable urban environments through the integration of technology and big data analytics.
	At the core of the collaboration will be a robust effort to drive Al research and development, with innovation as its heart. Presight and



Dell will jointly lead the creation of AI products through innovative R&D initiatives. This includes cutting-edge research across multiple disciplines, fostering new technologies and solving complex problems efficiently. Additionally, it will focus on workshops and training programs to develop a skilled workforce and improving quality of life through advanced AI applications.